
Sluiting jacht Haas en Konijn???

De sluiting van de jacht in 3 provincies en seizoen 2022/2023???

Biotoop.

Haas en konijn worden sinds jaar en dag beheerd in mijn jachtvelden.

Haas en konijn zijn dieren die onder het totale biotoopbeheer vallen. Samen met weidevogel 
organisaties, boeren worden afspraken gemaakt. 

De vos bestrijden we om deze sterk te reguleren. Dit zowel overdag als 's nachts. Dit om binnen de 
biotoop het haas, de fazant, de eend,  en let wel de weidevogels, zoals grutto en kievit, te 
beschermen. Een gedeelte van mijn jachtvelden is polder en hier komen deze weidevogels gelukkig 
nog voor. 

Samenwerking met onze boeren en weidevogel mensen vindt intensief plaats. 

De inzet is groot en het kost veel (positieve) uren.

Het wildbeheer, schadebestrijding en de biotoopverbetering staan bij  mij (ons) op een hoog plan.

Het is dus ONZINNIG om de jacht op HAAS en KONIJN te verbieden.

Sinds jaar en dag hebben we een prachtige hazenstand!!!

EN DAN..... komt HAAS en KONIJN ZOMAAR UIT DE LUCHT VALLEN ALS WILD WAAR DE JACHT OP 
VERBODEN WORDT!?!?

TIJDELIJK? (welke motivatie/reden om dit tijdelijk te doen)

Belang!!!

De jager heeft er alle belang bij om het wild op een goede manier in stand te houden. Ook het haas 
en het konijn .

De grote ervaring die door ons als jagers sinds al die jaren is opgedaan, weggooien is een 
frustrerende uithaal. 



Reden?

Dit omdat er kleine groepen personen zijn, die zich heftig roeren aan de hand van zeer aanvechtbare 
en subjectieve data . Dit terwijl wij in onze jachtgebieden alles registreren binnen het FRS (fauna 
registratie systeem) en wildtellingen (zomer en wintertellingen met hierin alle watervogels, 
predatoren, soorten van de wildlijst) in mijn eigen velden en dit doen binnen alle gronden binnen de 
Wild Beheer Eenheid.

Hierbij zijn de tellingen met warmtebeeld 's nachts op HAAS en KONIJN zeer effectief en geven goede 
aantallen door!

BELEID!

Dit is ad hoc beleid. Waar is de lange termijn visie. Hoe wordt het totaalplaatje in een biotoop 
benaderd. 

Helaas dit komt over als incidentenbeleid en dat komt zeer, zeer onverkwikkelijk over. Het is voor mij 
en het blijft voor mij een raadsel om op dit level zonder een totaaloverzicht en goed ingewijd te zijn 
zo'n "TIJDELIJK" besluit neemt.

Als er al een reden zou zijn, dan eerst zorgvuldig onderzoeken!

J.W. ten Brinke


